
Perinneyhdistyksen vuosikokouksesta 29.3.2019 eteenpäin 

toimintakertomukseen 2019 ja lisäksi vuosi 2020 
 

Vuosikokous pidettiin 29.3.2019 kello 13.00. Ennen vuosikokousta everstiluutnantti, ST, Vladimir Panschin 

piti esitelmän aiheesta Neuvostovakoilu ja sen vastustaminen sota-ajan Suomessa 1939–1944. 

20.9.2019 pidettiin Perinneyhdistys 20 vuotta -juhlatilaisuus, Santahaminassa Maanpuolustuskorkeakoulun 

juhlasalissa. Juhlaesitelmän piti everstiluutnantti Inka Niskanen aiheesta yleisesikuntaupseeritutkinnon 

suorittaminen ulkomailla.  

2.10.2019 käytiin tutustumassa entiseen Kadettikouluun Munkkiniemessä. Siellä hankekehitysjohtaja 

Teemu Oksanen, AALTO Real Estate Oy:stä kierrätti meitä ja kertoi talon tulevaisuudesta. Kuvat tornista ja 

parvelta ala-aulaan. 

 

 

29.11.2019 hallitus kokoontui joululounaalle ja kokoukseen. Kokouksessa suunnittelimme vuotta 2020.  

    Vuosi 2020 
Tammikuussa 2020 lähestyin Tasavallan presidentin kansliaa ja kyselin Perinneyhdistyksen jäsenille 

mahdollisuutta vierailla Presidentinlinnassa. Linnanvouti Anne Puonti vastasi ja ehdotimme jo päivämääriä, 

mutta sitten tapahtui.     Päätimme palata asiaan tilanteen rauhoituttua. 

                  

 

Kevään 2020 vuosikokous peruttiin myös, koska… no kaikki tuntevat kuvan viruksen. 



   

 Piti olla myös kesäjuhlat, ei ollut koska… 

  Syksylle ajateltiin myös jotain, ei toteutunut koska… 

Retkeä Vaasaan jääkärien jäljille ajateltiin, mutta…. 

Sähköpostikokous pidettiin lokakuussa 2020: 

Tilanne ei vieläkään suosi kokoontumisia, joten lyhyenä sähköpostikokouksena seuraavat asiat: 

Puheenjohtaja Katja Jokinen jatkokaudelle puheenjohtajaksi. 

Uusi hallitus: 

 Katja Jokinen (pj) 

 Timo Siponen (varapj)  

 Hannele Kokki (sihteeri) 

 Sari Valonen (rahastonhoitaja) 

 Hilkka Palmu 

 Harri Huusko 

 Johanna Anttonen 

 Niclas von Bonsdorff 

 Juhani Talvela 

HUOM! Varapuheenjohtaja vaihtuu jatkotutkinto-osaston apulaisjohtajan vaihtuessa.  

Puheenjohtaja esittää, ettei jäsenmaksuja kerätä vuodelta 2020. Maksun suorittaneet saavat ensi 

vuoden anteeksi. Tarkistamme tilanteen rahastonhoitajan kanssa. 

Toivottavasti ensi vuoden keväällä tilanne on toinen ja saamme normaalin vuosikokouksen 

esitelmineen pidettyä.  

OK kuittauksia ja hyviä syksyn toivotuksia tuli. 

      Tilanne ei parantunut kevääseen 2021, joten kokoustamme zoomin välityksellä.        

Terveisin, 

          Katja Jokinen 

 

 

 

 



 

 

 


